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سرمقاله
محمدرضاجهانشاهلو:

هفته ارتباطات، فرصتی برای 
بهره مندی از هوش مصنوعی در 

روابط عمومی

هفتــه ارتباطــات و روابــط عمومی و 
اطلاع رســانی بر همه فعــالان این عرصه 

مبارک باد. 
این هفته فرصتی مغتنم برای بازنگری در 
رســالت و جایگاه خطیر روابط عمومی در 
دنیای امروز اســت. دنیایی که با ســرعت 
چشــمگیری در حال تغییر و تحول اســت و 
نیازمنــد ابزارها و روش هــای نوینی برای 
برقراری ارتباط و تعامل با مخاطبان است.

در این میان، هوش مصنوعی به عنوان یکی 
از مهم ترین دســتاوردهای بشــر در عصر 
حاضــر، می تواند تحولات بزرگی در حوزه 
روابط عمومی ایجاد کند. این روز را به همه 
همــکاران خوب و پــر تلاشــم در حوزه 
ارتباطــات و روابط عمومی تبریک عرض 

می نمایم.
با آرزوی موفقیت برای همه فعالان عرصه 
ارتباطات و روابط عمومی پیشنهاد می کنم 
کتاب »هــوش مصنوعی روابط عمومی در 
عمل« نوشته اســتاد گرامی و برادر عزیزم 
دکتــر مهــدی باقریان عزیــز و دکتر ولید 

البوناصر را حتما مطالعه کنید.
نماینده انجمن متخصصان روابط عمومی 

ایران در البرز
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یادداشت دیدگاه

کره زمین یا همان محیط زیســت ، سخت افزاری بسیار پیچیده است با 
ســاز و کاری از پیش تعیین شده و دقیق مانند جسم یک انسان که برای 
هدف مشخصی توسط خداوند ساخته شده است و با قرار گرفتن نرم افزار 
یا روح در آن تبدیل به یک موجود زنده می شود تا گونه های مختلف گیاهی 
و جانوری بتوانند ساختمان زندگی خود را روی آن بنا کنند به همین دلیل 
هر نوع دســتکاری و تغییر در این سخت افزار، عملکرد صحیح آن را به 

خطر می اندازد. 
معمولا بعد از وقوع سیلاب ها، مدیران و مردم تلاش می کنند تا راهکاری برای 
جلوگیری از وقوع دوباره آن پیدا کنند غافل از این که سیل و زمین لرزه و آتش 
فشان و طوفان و مواردی مانند آن ها قسمتی از ساز و کار سخت افزار زمین هستند 
که برای عمل کرد صحیح آن لازم و ضروری می باشند. در واقع بدون این اتفاقات 

ادامه زندگی گونه های مختلف گیاهی و جانوری امکان نخواهد داشت.
مهم ترین و حیاتی ترین قسمت جسم یک موجود زنده، پوشش یا پوست و پوسته 
ان می باشد. این پوشش وظایف بسیاری بر عهده دارد که مهم ترین آن حفاظت از 
اندام های داخلی ابن سخت افزار است. معمولا آسیب به این پوشش خیلی سریع 
منجر به تخریب غیر قابل جبران و مرگ جسم خواهد شد. پوست برای ترمیم خود 
به زمان زیادی نیاز دارد. این موضوع را می توان در ترمیم پوست درختان به روشنی 
مشــاهده کرد. پوشــش گیاهی علفی به ویژه گون  که در اکثر مناطق طبیعی و 
کوهستان ها مشاهده می شود و جنگل های طبیعی در واقع یکی از اجزای مهم پوسته 
زمین هســتند که نقش اول را در کاهش سرعت حرکت  و جذب آب به لایه های 
زیرزمینی و ذخیره آن ایفا می کنند. بدیهی است که هر نوع آسیب به این پوشش 
گیاهی، جذب اب را غیر ممکن می سازد و مسبب سیلاب های غیر طبیعی می شود. 
قسمت زیادی از آب باران و برف به وسیله این پوشش گیاهی جذب زمین و ذخیره 
می شود و در پایین دست به شکل چشمه جاری و رودخانه ها را شکل می دهند  و آن 

چه هم که جذب نمی شود در دره ها جاری و به این رودها می پیوندد.
بنابراین برای جلوگیری از وقوع سیلاب های غیر طبیعی توجه به دو موضوع 

بسیار ضروری است:
پوشش گیاهی سالم

جلوگیری از تغییر و ساخت و ساز در دره ها و حریم و بستر رودخانه و 
دشت های سیلابی 

معمولا در مناطق طبیعی و کوهستانی با شرایط معمولی و بارش مناسب، 
پوسته زمین برای این که اثر رد پای عبور فقط یک کوه نورد را ترمیم کند 
و به حالت اول برگردد به چیزی حدود پنج شش ماه زمان نیاز دارد و این به 
شرطی است که  تردد دیگری در ان مسیر انجام نشود. این زمان برای ترمیم 

اثر عبور یک خودروی آفرود چند تنی به چندین سال هم می رسد. 
حــال به راحتی می توان حدس زد که عبور ده ها و صدها از این خودروها 
با سرعت بالا و مانور های سنگین و چرای دام و پاک تراشی پوشش گیاهی 

و کاشت درخت به جای آن و 
مواردی مانند آن چه اثر زیان 
بخش و غیــر قابل ترمیمی بر 
پوســته زمین برجای خواهد 
گذاشــت. حال در کشور نیمه 
خشــک و کم بارش ما زمان 
این بازسازی ها بسیار طولانی 
تر هــم خواهد بــود و این به 
شرطی اســت که این ترددها 

ادامه دار نباشد.
نکته بسیار مهمی که باید به 
آن توجه داشــت این موضوع 

است که:
 اصــولا آب هیچگاه به هدر 
نمی رود و همواره در یک دایره 

بسته در حال حرکت است.
 آبی که ما در حال حاضر از آن استفاده می کنیم همان آبی است که ده ها میلیون 
ســال قبل دایناسورها از آن اســتفاده می کردند. توجه به این نکته از این نظر 
ضروری است که آب به هدر نمی رود ولی خداوند در سیستم سخت افزار زمین 
ســهم آب هر منطقه را مشــخص کرده و ابزار لازم برای ذخیره آن را به شکل 
پوشش گیاهی در همان منطقه فراهم کرده است ولی ناآگاهی ما نسبت به این 
موضوع مهم سبب می شود که با تخریب پوشش گیاهی به شکل های مختلف، 

سهم آب و خاک بارور منطقه به شکل سیلاب به راحتی از دست برود. 
این سهمیه فقط متعلق به انسان ها نیست و دیگر گونه ها هم از آن سهم دارند 

که با خودخواهی گونه انسان از ان محروم می شوند.
آبخیزداری یکی از راهکارهای مدیریت برای ذخیره آب و جلوگیری از وقوع 
سیلاب است. ولی متاسفانه نگاه درستی به این علم وجود ندارد. معمولا دوستان 
آبخیزدار به جای شناخت و تبعیت از قوانین طبیعت به سراغ عملیات سازه ای مانند 
گابیون بندی های افراطی و وسیع و غیر ضروری می روند. عملیات آبخیزداری 
واقعی، ســاز و کاری اســت که شرایط را برای رویش گیاهان و ترمیم پوشش 
طبیعی زمین فراهم می کند. با این اقدام پوسته زمین می تواند نقش طبیعی خود را 
در ذخیره آب به خوبی ایفا کند. در واقع آبخیزداری یعنی احترام به ساز و کارهای 
سخت افزار زمین و تبعیت از آن چه خداوند برای آن مشخص کرده است.این که 
ما پوشش گیاهی را در بالادست از بین برده و در مسیر دره ها ساخت و ساز انجام 
دهیم و بعد انتظار داشته باشیم که با عملیاتی مانند گابیون بندی از وقوع سیلاب 

و ایجاد خسارت جانی و مالی جلوگیری شود، خیالی باطل بیش نیست.
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خشکســالی و کم بارشی به همراه برداشــت بی رویه از سفره های آب 
زیرزمینی و سطحی بنا به گفته برخی کارشناسان در این سال ها به پدیده  
فرونشســت زمین در دشت های استان البرز دامن زده و هرسال بر عمق و 

گستره آن افزوده می شود.
به گزارش ایرنا، اســتان البرز به مساحت پنج هزارو۸۰۰ کیلومتر مربع 
یکی از مناطق پربارش کشور تا پیش از دهه ۷۰ به شمار رفته به طوریکه 
گاهی میانگین بارندگی ســالانه آن از ۶۰۰ میلی متر فراتر رفته اما از این 
دهه به بعد نفس گرم خشکســالی و تغییر اقلیم آثار مخربی برعرصه های 

طبیعی و آبی آن داشته است.
این اســتان دارای رودخانه های بزرگی مانند رودخانه کرج، شــاهرود 
طالقان، برغان و کردان اســت که از رشته کوه های البرز جنوبی سرچشمه 
می گیرند و به برکت برف زمستانی این رشته کوه ها می توانند ادامه حیات 
دهنــد اما در دهه های اخیر این رودخانه ها هم در پس خشکســالی و تغییر 

اقلیم کم آورده اند.
اینک رودخانه کردان که در دهه های گذشته چهارفصل سال آب در آن 
جاری بود از اواخر بهار تا اواســط یا اواخر پائیز دچار خشــکی شــده و 

رودخانه به یک شن زار گسترده تبدیل می شود.
دشــت های استان البرز در گذشــته های نه چندان دور از خوان پرنعمت 
رودخانه ها و برف زمستانی مشروب می شدند و آب های سطحی را به دل 
زمیــن هدایــت می کردند تا جائیکه آب در عمق پنج تا ۱۰ متری زمین در 

دسترس قرار می گرفت.
برکــت ســفره آب در البرز تا پیش از دهــه ۷۰ به حدی بود که باغ های 
بزرگ در دشــت و دامن اســتان قد علم کرده بودند و درختان کهنسال هر 
ســال جوانتر از گذشــته شاخ و برگ می دادند یا در زمستان با قندیل یخی 

به خواب می رفتند.
تالاب صالحیه نظرآباد از شــریان پرخروش آبهای سطحی تا دهه ۹۰ به 
حیات تابســتانی خود ادامه داد و حتی جانوران آبزی مهاجر در فصل گرم 

سال از این منبع آبی قصد جدایی را نداشتند.
این تالاب که بیش از ۳۰ هزار هکتار از اراضی دشت های ۲ استان البرز 
و قزوین را در برگرفته به یک منبع تامین آب برای محصولات کشاورزی 
منطقه تبدیل شده بود و وجود یک زهکش که امروز به عنوان عامل مخرب 
زیست محیطی در منطقه شناخته شده، بیانگر آن است که تالاب فقط سفره 

پرندگان و زینت زمین نبود بلکه کشاورزی هم از برکت آن بهره می برد.
اکنون چند سالی است که تالاب در فصل بارش به یک باریکه آبی تبدیل 
شده و از اواخر بهار تا شروع فصل آبی سال جدید گردوخاک در آن به پا 
می شود که دود آن به چشم ساکنان اطراف و حتی به پایتخت هم می رسد.
در این میان برداشت های بی رویه آب از سفره های زیر زمینی نیز به تنش 
آب شــدید انجامیــد و امروز اســتان البرز در کنار بحــران آب با بحران 

فرونشست و رانش زمین مواجه است .
رانش زمین بهار امســال در منطقه حصار کرج به تعداد زیادی واحد 
مسکونی خسارت وارد کرد و پیش از آن نیز در سال گذشته شهرستان 
طالقــان بارهــا بر اثــر این پدیده دچار خســارت فراوان شــد.برخی 
کارشناســان، وجود حدود هشــت تا ۱۱ هزار چاه غیــر مجاز آب در 
دشت های ممنوعه البرز را از معضلاتی می دادند که در این سالها بخشی 
از بودجه حفاظت از منابع آبی استان البرز صرف مقابله با آنها شده اما 

تاکنون راه به جایی نبرده است.
این چاه ها که برخی از آنها دارای آبدهی بالا است سبب شده تا کمر زمین 
در دشــت های استان شکســته شــود و دایره وعمق فرونشست زمین را 
گسترش دهد.طبق گزارش ها اکنون اراضی مناطق جنوبی و غربی البرز در 
دشت های اشــتهارد، نظرآباد و ساوجبلاغ در خطر فرونشست قرار دارند 
ضمن آنکه رانش زمین نیز یکی دیگر از خطرهایی اســت که در طالقان و 

کرج طی سال های گذشته تا کنون خساراتی به بار آورده است.

نماینــده عالی دولت 
در استان البرز از ابلاغ 
مصوبه ارتقــا و تبدیل 
هشت لکه صنعتی البرز 
به شــهرک صنعتی که 
برخی از آنهــا بیش از 

۲۰سال در....

مدیــرکل فرهنگ و 
ارشاد اســلامی استان 
البرز گفــت: حضور و 
مشــارکت مــردم در 
انتخابــات بــه همگان 
نشان می دهد دشمنان و 

استکبار جهانی....

پایان دو دهه انتظار صاحبان صنایع 
در لکه های صنعتی استان

دشمنان سهمی در تصمیم گیری برای 
آینده کشور ندارند

رشد بیش از ۲ برابری جذب بودجه
 حوزه املاک و مستغلات 

نگاه غیر تخصصی و عدم مدیریت 
صحیح برنامه در هدایت آب های سطحی 

در استان

فرهنگ و هنر

اجتماعی

اجتماعی

۲
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شــهردار کرج میزان 
جــذب بودجه در حوزه 
امــلاک و مســتغلات 
شهرداری این کلانشهر 
را در سال گذشته ۲۸۲ 
درصــد عنــوان کرد. 

مهرداد کیانی گفت...

نائب رئیس شــورای 
اسلامی شهر کرج گفت: 
موضــوع آبگرفتگی در 
بارندگی ها در شهر کرج 
نه تازگی دارد و نه اتفاقی 
غیر قابل پیش بینی و خلق 

الساعه ای است!... 

Dتحویل 4۸ ساعته
R ۱۰درصدتخفیف برای اولین سفارش
D عضو رسمی و معتبر اتحادیه قالیشویان

R شستشوی تخصصی انواع فرش های: ماشینی،دست بافت،
ترک،ابریشم،خارجی، تابلو فرش،موکت و...

D خشکشویی انواع مبلمان؛ اداری، سلطنتی،راحتی،کلاسیک و...
R خشکشویی انواع خوشخواب

Dشستشتوی چمن مصنوعی
R شستشوی موکت درمحل

D انجام کلیه خدمات رفوگری 
شامل:ریشه بافی ،شیرازه دوزی،

 نواردوزی، رفو سوختگی ،ترمیم 
پوسیدگی،مرمت پارگی، قلم زنی،رنگ 

برداری و...
Dاولویت ماکیفیت و رضایت شما 

مشتریان عزیز             
D  شماره تلفن:  ۰۹۰۱۶۸۴۱۹۴۴ - ۰۲۶۳۶۲۱۲۵۹۶

در مجموعه قالی شویی ومبل شویی لی لی می باشد

سرویس دهی رایگان برای تمامی مناطق استان البرز

نادر ضرابیان فعال محیط زیست:
  سیل و نگاه نادرست به آبخیزداری

جناب آقای مهدی نصیری - رئیس بانک ملی شعبه گلسار 
و مجید ابوالقاسمی- کارمند 

خلق نیکو از صفات انســان های راســتین است و تکریم ارباب رجوع را که در برخورد شما بزرگواران در آن مجموعه شاهد بودیم، 
حاصل این خصلت انسانی است. از این رو بر خود وظیفه دانستیم از زحمات بی شائبه شما و کلیه پرسنل بانک ملی شعبه گلسار تقدیر 

و تشکر ویژه ای داشته باشیم. باشد که در تمام شئون زندگی زیر سایه الطاف حق پیروز و بهره مند باشید.
مدیر و پرسنل نشریه طلوع البرز

فرمانده انتظامی البرز خبر داد:

کلاهبرداری 50 میلیاردی 

در سایت دیوار

  سیل و نگاه نادرست به آبخیزداری



سرپرست شرکت گاز استان البرز:

پاسخگویی به پرسش های مشترکین 
در سامانه ملی انتشار 

سرپرســت شــرکت گاز 
اســتان البرز از پاســخ به 
در  شــهروندان  رســش  پ
ســامانه ملــی انتشــار و 
دسترســی آزاد به اطلاعات 

در سال ۱۴۰۲ خبر داد.
 کامران ایمانی فولادی اعلام کرد: سامانه ملی انتشار 
و دسترســی آزاد به اطلاعات سامانه ای است که توسط 
دولت برای ســهولت شهروندان به اطلاعات درخواستی 
طراحی و تنظیم شــده است.در سال ۱۴۰۲ از طریق این 
ســامانه به ۱۳ درخواست شهروندان پاسخ داده شده که 
این درخواســت ها در باره موضوع های مختلف از جمله 
بــن کارت رفاهــی، تعــداد موتورخانه هایــی کــه 
بهینه سازی شــده، لیســت اقدامات انجام شده در زمینه 
آیین نامــه مدیریــت ســبز، وام مــددکاری و آمــار 
آموزش های ایمنی در مدارس از جمله درخواســت های 
مطرح شــده در این سامانه بوده است. ۱۰ درخواست نیز 
در سال ۱۴۰۱ از شرکت گاز استان البرز در این سامانه 
ثبت شــده که با درخواست های سال ۱۴۰۲ به تعداد ۲۳ 
درخواست شهروندان در سامانه ملی انتشار و دسترسی 

آزاد به اطلاعات پاسخ داده شده است.
سامانه پیامکی، درگاه سامد، بازرسی ملی گاز، بازرسی 
اســتانداری، اداره کل بازرســی اســتان، تلفــن مرکــز 
پاســخگویی به مردم و ســامانه ســتیران از دیگر راه های 

ارتباطی مردم با شــرکت گاز استان البرز است.
مديرعامل شرکت آب و فاضلاب البرز:

ظرفیت تأمین آب استان البرز ٧٠ لیتر
 بر ثانیه افزایش یافت

مدیرعامــل شــرکت آب و 
فاضــلاب البــرز از افزایــش 
ظرفیت تأمین آب ســطح استان 
البرز به میــزان ۷۰ لیتر بر ثانیه 
بــه واســطه اقدامــات فنی و 

مهندسی انجام شده خبر داد.
»حمیدرضا نامــداری« با اعلام این خبر بیان کرد: اجرای 
لولــه گذاری همزمان ۳ حلقه چاه جدید الحفر در شــهرهای 
چهارباغ، کرج و هشــتگرد عملیاتی شد.مدیرعامل شرکت 
آبفا اســتان البرز افزود: عملیات شست وشو، پمپاژ و تجهیز 
۳حلقــه چاه جدید تا هفته آینده اتمام و پس از ورود به مدار 
بهره برداری، شــاهد افزایش تأمین آب در ســطح استان به 

میزان ۷۰ لیتر برثانیه خواهیم بود.
درجلسه شورای مسکن استان البرز:

بررسی روند اجرای طرح های نهضت ملی 
در جلسه قرارگاه مسکن 

درجلسه شورای مسکن استان 
البرز، جلســه قرارگاه مسکن به 
ریاســت مجتبــی عبداللهــی 
اســتاندار و با حضور محمدرضا 
صابری مدیرکل راه و شهرسازی، 
سردار حیدرنیا فرمانده سپاه امام 

حسن مجتبی)ع( برگزار شد.
جلســه قرارگاه مســکن اســتان البرز به ریاست مجتبی 
عبداللهی استاندار و با حضور محمدرضا صابری مدیرکل راه 
و شهرســازی، ســردار حیدرنیا فرمانده ســپاه امام حســن 
مجتبی)ع( و اعضای این قرارگاه در ســالن جلســات حوزه 

استاندار البرز برگزار شد.
در این نشســت ضمن نظارت بر روند اجرای نهضت ملی 
مســکن در خصــوص جانمایی و عملیات اجرایی ســاخت 
واحدهای نهضت ملی مســکن توسط بسیج سازندگی استان 
در محل هایــی که مورد بازدید اســتاندار البرز قرار گرفت، 
مورد بررسی قرار گرفت.همچنین روند ارائه خدمات توسط 
دســتگاه های مربوطه همچون آب و بــرق و گاز نیز با اخذ 
گــزارش از مدیران، رصد شــد.لازم به ذکر اســت که این 
قرارگاه با هدف تسریع در پیشبرد اهداف نهضت ملی مسکن 

در استان هر هفته برگزار می شود.
مديرکل بهزيستی استان البرز:

۳٠۹ نفر از مادران باردار تحت پوشش 
طرح همیار مادر و کودک قرار گرفتند

وجیهه محمدی فلاح، مدیرکل 
بهزیســتی  استان البرز در آستانه 
روز خانواده از اجرای برنامه ها و 
طرح هــای متعــدد در راســتای 
توانمندســازی مــادران و زنان 
باردار در بهزیستی استان خبر داد.

 محمدی فلاح  در جمع خبرنگاران گفت: هدف از اجرای این 
طرح را پیشگیری از آسیب های اجتماعی از طریق توانمندسازی 
مــادران در ایجاد رابطه دلبســته ایمن با کودک عنوان کرد و 
گفت: در این برنامه تلاش می شود نگرش مادران از مادر کامل 
به مادر کافی تغییر نماید و بتواند سه مقوله مهم دلبستگی یعنی 
در دســترس بودن، پاسخگو بودن و حساس بودن را در رابطه 

با کودکش اجرا کند.
دفتر پیشــگیری از آسیب های اجتماعی بهزیستی البرز 
نیز در این رابطه طرحی با عنوان توانمند ســازی خانواده 
محور - همیار مادر و کودک که مخاطبان آن متشکل از 
مــادران باردار یا مادران دارای کودکان صفرتا ۳ ســال 
ســاکن مناطق کم برخوردار و آســیب خیز می باشند در 
دســت اجرا دارد که توسط تســهیلگران محلی آموزش 
دیــده اجرا می گردد که نتیجه اجرای این طرح برای ۳۰۹ 
نفر در قالب ۱۸ گروه بوده اســت.برش ابلاغی ســازمان 
بهزیســتی کشور برای اجرای طرح در البرز ۱۹۵ نفر بود که 
با تلاش کارشناســان موضوعی و همکاری موسســات و 
مراکز مجری این طرح برای تعداد ۳۰۹ نفر در قالب ۱۸ گروه 
اجرا شــده است.گفتنی ست این طرح با تاکید برشکل گیری 
وابســتگی ایمن بین مادران و کودکان،گام هایی موثر در 
افزایش تاب آوری کودکان و مادران در راستای پیشگیری 

از آسیب های اجتماعی است.

اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری:

انعقادتفاهم نامه اقدامات آبخیزداری مشارکتی با 
همکاری جوامع محلی

اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز 
به نمایندگی اصغر بیات مدیر کل و آقای مرتضی 
رودگر متقاضــی اجرای مشــارکتی اقدامات 
آبخیــزداری در خصــوص اجــرای عملیــات 
آبخیزداری سنگی ملاتی، گابیونی و خشکه چین 

اقدام به انعقاد تفاهم نامه مشارکتی کردند.
این تفاهم نامه به منظور اشــاعه فرهنگ منابع طبیعی و تقویت اجرای 
مشارکتی اقدامات آبخیزداری، حفظ آب و خاک، جلوگیری از فرسایش 
و ایجاد رواناب ســطحی، کاهش پتانســیل سیل خیزی و تغذیه سفره های 
زیرزمینی منعقد شــد.اصغر بیــات در خصوص محورهای همکاری این 
تفاهم نامــه گفت: طرح های آبخیزداری با اتخاذ روش ــهای کاربردی که 
قابلیت مشــارکت پذیــری بالای جوامع محلی را دارا می باشــد ضمن 
کاستن از هدر رفت آبهای موجود در کشور و باز گرداندن آنها به چرخه 
تولید باعث ارتقا امنیت جانی و مالی آبخیزنشینان، تقویت و بهبود آب های 
زیرزمینی، جلوگری از فرونشســت زمین، کاهش میزان ریزگرد و ارتقا 

بهداشت مردم می شود. 
علی شهبازی، معاون آبخیزداری نیز در این خصوص گفت: باتوجه 
به اینکه زیرحوضه-۲اغشــت- ورده)بالادست روستای اغشت( از 
نظر نوع خاک و ســازند زمین شناســی مســتعد نفوذپذیری است و 
همچنین بــه دلیل اهمیت تغذیه ســفره های زیرزمینی، جلوگیری از 
فرســایش خاک، حفظ و توسعه پوشــش گیاهی، این تفاهم نامه بین 
اداره کل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان البرز و آقای مرتضی 

رودگر در پنج ماده تهیه و تنظیم شــد.
در ششمین نمايشگاه ايران اکسپو 2024:

بازدید نایب رئیس فدراسیون اتاق های بازرگانی از 
پاویون اتاق بازرگانی البرز 

نائب رئیس فدراســیون اتاق های بازرگانی و 
صنایع پاکســتان به همراه رایزن بازرگانی ایران 
در پاکســتان، معــاون اداره کل شــبه قاره هند 
ســازمان توســعه تجارت و تعــدادی از تجار 
پاکســتانی با حضور در ششــمین نمایشــگاه 
توانمندی های صادراتی ایــران از پاویون اتاق 

بازرگانی البرز دیدن کردند.
اشفق احمد نائب رئیس فدراسیون اتاق های بازرگانی و صنایع پاکستان 
به همراه رایزن بازرگانی ایران در پاکستان، معاون اداره کل شبه قاره هند 
سازمان توسعه تجارت و تعدادی از تجار پاکستانی با حضور در ششمین 
نمایشــگاه توانمندی های صادراتی ایران از پاویون اتاق بازرگانی البرز 
دیدن کردند.در این بازدید ضمن تشریح توانمندی های تولیدی و صادراتی 
استان البرز و اعلام آمادگی برای امضا تفاهم نامه همکاری بین اتاق البرز 
و اتاق های بازرگانی کشور پاکستان، در خصوص اولویت های ایران برای 
روابــط تجاری میان طرفین و پیگیری ایجاد و فعال نمودن مراکز تجاری 
ایران در پاکستان گفت وگو شد.پیگیری موافقت نامه تجارت ترجیحی در 
حال مذاکره بین دو کشــور، موضوع تهاتر کالا و لزوم معرفی مدل های 
مختلف در این حوزه، همچنین تســریع در صدور ویزای تجار پاکستانی 
برای سفر به ایران و نیز تسهیل مشارکت بازرگانان دو طرف در رویدادهای 

تجاری میان طرفین از دیگر مباحث مطرح شده در این نشست بود.

مدير کل میراث فرهنگی،گردشگری  البرز:

جشنواره گلابگیری در کرج برپا شد 
مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی 
البرز از آغاز جشــنواره گلاب گیری و نمایشــگاه 

صنایع دستی و سوغات در کرج خبر داد.
رحیم خاکی  افزود: این جشنواره در مقابل مرکز 
خرید پارسیان همه روزه از ساعت ۱۱ صبح تا ۱۰ 
شــب برپاســت. وی با بیان اینکه استان البرز از 
مزارع گل محمدی با کیفیتی برخوردار است،  گفت: گل محمدی تازه مزارع 
البرز هر روز از ســاعت ۱۲ در مجموعه آورده می شود و حدودا از ساعت 
۴ تا ۸ گلابگیری انجام می شود و مردم می توانند گلاب تازه تهیه کنند.او 
با اشاره به اینکه حدود ۳۵ غرفه صنایع دستی و سوغات استان ها نیز در این 
جشــنواره برپاست، گفت: علاوه بر این سیاه چادر عشایر کرمانشاه نیز در 

محل جشنواره برپاست و به ارائه خوراک محلی می پردازد.  
خاکی با بیان اینکه برای ایجاد جو نشاط، موسیقی زنده هرشب در محل 
نمایشگاه برگزار می شود، اظهار کرد:  این جشنواره تا ۵ خرداد ادامه دارد.

مديرکل تامین اجتماعی استان البرز:

۵٧ هزار بازرسی از کارگاه های مشمول قانون تامین 
اجتماعی در البرز انجام شد

 مدیــرکل تامین اجتماعی اســتان البرز اعلام 
کرد: بیش از ۵۷ هزار بازرســی با هدف رعایت 
حقوق کارگران و پیشگیری از تخلفات احتمالی 
طی سال گذشــته از کارگاه های مشمول قانون 

تامین اجتماعی در سطح این استان انجام شد.
داود سعدزاده با تاکید بر لزوم دقت در بازرسی ها، 
اضافه کرد: بازرســی از کارگاه ها و صنوف باید با اســتناد به مدارک و به 
گونه ای باشــد که حق  وحقوق هیچ کارگر و یا کارفرمایی پایمال نشود.این 
مسوول با بیان این که مشاوره صحیح به کارفرمایان حین بازرسی بخشی از 
وظایف بازرسان تامین اجتماعی است، ادامه داد: سازمان تامین اجتماعی با 
حفظ حقوق قانونی کارگران و کارفرمایان در راستای توسعه اشتغال پایدار 

در جامعه حرکت می کند.
ســعدزاده بیان کرد: با بازرســی صحیح همراه با دقت می توان از تحمیل 
هزینه های اضافی جلوگیری کرد.بازرسی از کارگاه های مشمول قانون تامین 
اجتماعی در راســتای صیانت از حق وح قوق بیمه شــده ها و اجرای ماده ۴۷ 

قانون تامین اجتماعی صورت می گیرد.
مدیر کل تامین اجتماعی البرز در خصوص کارگاه هایی که لیست حق 
بیمه اشــتباه ارسال می کنند، خاطرنشــان کرد: ارسال لیست اشتباه و یا 
بیمه گریزی از جمله رفتارهای خلاف قانون بوده که در صورت مشاهده 
و اثبــات برابر ماده ۹۷ قانون تامین اجتماعی با کارگاه متخلف برخورد 
خواهد شد.تامین اجتماعی استان البرز یک میلیون و ۶۵۸ هزار و ۸۶۷ 

نفر را تحت پوشش دارد.

دکتر شهرام صیادی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
البرز به مناسبت هفته ملی جمعیت گفت: با اقداماتی 
که در راســتای اجــرای قانون جوانــی جمعیت و 
حمایت هایــی که از موضوع مهــم جوانی جمعیت 
انجام شــده اســت، خوشبختانه شــیب تند کاهش 
جمعیت در استان ملایم شده و سرعت روند کاهشی 
موالید به  نســبت  ۸۰/۲ کاهش یافته است؛ اما همچنان باید با اجرای برنامه های 

سازمان یافته  تلاش کنیم تا روند کاهشی جمعیت  در استان متوقف شود و بتوانیم 
شــاهد  رشد  مثبت جمعیت  باشــیم. ۲ مرکز درمان ناباروری با تعرفه دولتی در 
بیمارســتان های کمالی و امام جعفر صادق )ع( در ســطح ســه  و دو  و یک مرکز 
حمایتی تحت عنوان نفس با هدف نجات فرزندان سقط در استان راه اندازی شده 
اســت. در ســال گذشــته بیش از ۷۵۰۰ نفر از مردم عادی، دانشجویان، اساتید، 
کارکنان ادارات، دانش آموزان و... در قالب برنامه های مختلف آموزش های لازم 

در خصوص برنامه های جوانی جمعیت را دریافت کرده اند.

در استان2
خبرها

از میان خبرها

نماينده عالی دولت در استان البرز از 
ابلاغ مصوبه ارتقا و تبديل هشــت لکه 
صنعتی البرز به شهرک صنعتی که برخی 
از آنها بیش از 20 سال در انتظار اين امر 

مهم بودند، خبر داد.
 مجتبی عبداللهی در نشست خبری با 
اصحــاب رســانه ضمــن تبریک دهه 
کرامــت، گفــت: مصوبــات مرتبط با 
صنعت اســتان در ســفر دوم ریاســت 
جمهوری، توســط معــاون اول رئیس 

جمهور ابلاغ شد.
عبدالهــی بــا بیــان اینکــه یکی از 
محورهای این ابــلاغ مربوط به تبدیل 
لکه های صنعتی به شهرک صنعتی است، 
افزود: ما در استان ۱۷ لکه صنعتی داریم 
که طبق این ابلاغیه هشت لکه صنعتی به 
شهرک صنعتی تبدیل شد که این امر در 
راستای توســعه اقتصادی استان بویژه 
تحقق اهداف شــعار سال مبنی بر جهش 
تولید با مشارکت مردم از اهمیت بالایی 
رخوردار اســت.این لکه های صنعتی  ب
شــامل، دهکده صنعتی هلجرد، نواحی 

صنعتــی مپنا، لکه صنعتی منطقه خیابان 
مرغک در چهارباغ، منطقه صنعتی دکتر 
حســابی ) علیخان سلطان (، لکه صنعتی 
ــه کاوش ســاوجبلاغ، منطقــه  منطق
کارگاهی نور، داشــلیجه زیبادشــت و 

منطقــه کارخانجات فخر ایران اســت.
تسریع در واگذاری زمین جهت شهرک 
صنعتــی طالقان برای بســته بندی آب 
معدنی بــا توجه به موقعیــت طالقان، 
صنایع تولیدی تبدیلی کشاورزی مثل 

آبمیوه، کمپوت و میوه خشــک، ایجاد 
شهرک صنعتی غیردولتی در شهرستان 
ساوجبلاغ، تســریع در عملیات اجرایی 
شــهرک صنعتی نجم آبــاد و تخصیص 
پســاب کرج به شــهرک های صنعتی 
اشــتهارد و نجم آباد از دیگر ابلاغ های 
این مصوبه ست.این دستاوردی است که 
بعد از چندین ســال پیگیــری به نتیجه 
رسیده است و برای واحد های مستقر در 
این لکه ها که به شــهرک تبدیل شــده 
مزایایی چون هزینه کرد عوارض ساخت 
و ســاز در داخل خود شــهرک، تمرکز 
زیرساخت ها، قانون مند شدن انشعابات، 
معافیت های مالیاتی و ســایر تسهیلات 
مربوط به شهرک های صنعتی را به دنبال 
دارد.یکــی از مهمتریــن مــوارد این 
توافقــات ابلاغی به اســتان، تخصیص 
پســاب شــهر کرج جهت شهرک های 
صنعتی اشتهارد و نجم آباد بود که محقق 
شــد.با این ابــلاغ تعداد شــهرک های 
صنعتی اســتان به ۲۱ مجموعه می رسد 

که ۱۱ مورد آن خصوصی است.

نماینده عالی دولت در استان البرز؛

پایان دو دهه انتظار صاحبان صنایع در لکه های صنعتی استان

مديــرکل حفاظت 
محیط زيســت البرز 
گفــت: هفتــه ملی 
جمعیت فرصتی برای 
بازنگــری و اتخــاذ 
سیاست ها و برنامه ها 
بــه منظــور تحقق 
اهداف جوانی جمعیت 
و همچنین منويات و 
تاکیــدات موکــد 

رهبری در اين زمینه است.
مجید درگی به مناســبت هفته ملــی جمعیت اظهار 
داشــت:  از اساسی ترین عوامل موثردر موفقیت برنامه 
ریزی های توسعه همگام شدن با تغییرات جمعیتی است 
و بحــث جمعیت و تاثیر آن در تمامی برنامه ریزی های 
اجتماعی - اقتصادی، سیاســی و... یک موضوع انکار 
ناپذیراســت.جامعه ای  که حداقل ۷۰ درصد از جمعیت 
در بازه سنی ۱۵ تا ۶۴ سال )سنین فعالیت و کار( باشند، 
اصطلاحا آن جامعــه در فرصت پنجره جمعیت تعریف 
می شود.دکتر درگی »پنجره جمعیتی«را  فرصتی طلایی 
برای اصلاح ســاختار های جمعیتی و همچنین رشــد و 

پیشــرفت علمی و اقتصادی عنــوان  کرد که اگر مغتنم 
شــمرده نشود نه تنها خود تهدید خواهد بود بلکه بعد از 
عبــور از پنجــره جمعیت امــکان مدیریــت و ترمیم 
ساختار های جمعیتی و تحقق رشد و توسعه بسیار پایین 
و قریب به ناممکن می شــود.مدیر کل محیط زیســت 
استان تصریح کرد: ایران اکنون در فرصت پنجره جمعیت 
قرار دارد و از حدود ۲۰ سال آینده با بسته شدن پنجره 
جمعیت روبرو می شــودو براین اساس مهد تمدن نوین 
اســلامی برای اصلاح الگوی فرزنــدآوری، ارتقای 
ساختار جمعیت پایدار و دست یابی به پیشرفت و توسعه 
همه جانبه، کمتر از ۲۰ســال زمــان دارد و در غیر این 
صورت تا سه دهه آینده ایران اسلامی یکی از سه کشور 
سالمند جهان خواهد بود.درگی در راستای اجرای موثر 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت به، برنامه های 
مختلفی که در اداره کل حفاظت محیط زیست انجام شده 
است اشاره کرد و افزود:  از جمله این برنامه ها برگزاری 
کلاس های آموزشــی در زمینه بیمارهای زنان، دوره 
بلوغ دختران، تحکیم خانواده، ســبک زندگی اسلامی، 
خانواده شــاد، غربالگری بیماری های شــایع با کمک 

دانشگاه علوم پزشکی استان انجام شده است.

مدیر کل محیط زیست البرز:

تحقق اهداف جوانی جمعیت از منویات و  تاکیدات موکد رهبری است

مديرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز در 
نشست مشــترک با اعضای هیات مديره 4 اتحاديه 
صنفی استان البرز گفت: اصناف پیشران زنجیره تولید 
تا عرضه هســتند و به عنوان يک ظرفیت جدی در 
تحقق مشــارکت واقعی مردم در جهش تولید مورد 

حمايت قرار گیرند.
دکتر محمد انصاری در نشســت مشترک با اعضای 
هیات مدیره اتحادیه های کامیون داران، طلا فروشان، 
پوشــاک و پیراهن دوزان مرکز البرز تصریح کرد: این 
نشســت مقدمه ای برای دیدار مســتمر با همه فعالان 
صنفی و تشــکل های مرتبط در استان است تا ضمن 
احصاء مسائل و مشکلات این حوزه، بتوانیم در روند 
نقش آفرینی این عزیزان در توســعه اقتصادی استان 
گام های جدی برداریم.وی با اشــاره به تاکیدات 

ویژه دکتر عبدالهی اســتاندار البرز در خصوص رفع 
مســائل مربوط به اصناف افزود: فعالیت حدود ۱۲۰ 
هزار واحد صنفی در اســتان، اهمیت و جایگاه مهم این 
حوزه در جهش تولید را بیش از پیش می نماید و قطعاً 
در اداره کل صنعــت، معدن و تجارت به عنوان خانه 
اصناف با جان و دل پذیرای نظرات سازنده نمایندگان 
ایــن بزرگواران هســتیم.مدیرکل صنعــت، معدن و 
تجارت اســتان البرز در بخش دیگری از سخنان خود 
تصریــح کرد: هم اکنون حدود ۱۶ هزار واحد صنفی-
تولیدی در اســتان فعالیت می کنند که حدود ۶ هزار 
مــورد از این واحدها در اشــل صنعتــی و در تکمیل 
زنجیره تولید استان از اهمیت خاصی برخوردار هستند. 
برخلاف برخی موانع تحمیلی به اقتصاد کشورمان، 

بــا توجه به ظرفیت های به وجود آمده شــرایط برای 
جهش تولید مهیاســت؛ کما اینکه سال ۱۴۰۲ علیرغم 
همه محدودیت ها با اذعان خود فعالان اقتصادی شاهد 

رشد تولید به ویژه در استان البرز بودیم.

مديرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز
تامین نقدینگی دغدغه اصلی واحدهای صنفی و صنعتی استان است

اردیبهشت ماه  1403
 سال هفتم 
شماره  79 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز:

شیب تند کاهش جمعیت در البرز، ملایم شد 

مديرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی البرز گفت: 
فرايند نام نويســی در نوزدهمین جشــنواره 
تعاونی های برتر در اين استان با هدف ترويج و 
توسعه فرهنگ تعاون و آشنايی با نقش و جايگاه 
کسب و کارهای تعاونی در توسعه مشارکت های 

اجتماعی و اقتصادی کشور آغاز شد.
عبــدالله دارایی اظهار کــرد: فرایند به روز 
رسانی مدارک و بارگذاری اطلاعات لازم در 
سامانه جامع و هوشــمند بخش تعاونی کشور 
جهت شــرکت در نوزدهمین دوره جشــنواره تعاونی های برتر فراهم شده است و 
https:// :تعاون گران اســتان می توانند با مراجعه به ســامانه مربوط به نشانی
taavoni.mcls.gov.ir نســبت به شرکت در این جشنواره در دوره زمانی ۱۶ 
لغایت ۲۶ اردیبهشــت ماه نسبت  به بروز رسانی مدارک و مستندات در سامانه و 
همچنین در مهلت یک ماهه ثبت نام در این جشــنواره اقدام کنند.مدیرکل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اســتان البرز با اشــاره به اهداف این جشنواره گفت: به منظور 
شناســایی تعاونی های برتــر در بخش های مختلف خدماتــی، توزیعی، تولیدی، 
آموزشی و ارائه الگوهای موفق در بخش تعاون کشور که مورد تاکید مقام معظم 
رهبری اســت، از اهداف پسندیده این دوره از جشنواره تعاونی های برتر از سوی 
متولیان امر تعاون پیش بینی شــده است.بررســی مدارک و مســتندات و معرفی 
منتخبین برتر استانی و ملی نوزدهمین جشنواره تعاونی های برتر در ابتدای شهریور 
ماه ســال جاری پس از انجــام داوری ها و اقدامات مربوطه اعلام خواهد شــد و 
برگزیدگان هم در سطح استانی و هم در سطح ملی مورد تجلیل قرار خواهند گرفت.

 نخستین مانور جهادی مديريت توزيع 
برق شهرستان طالقان در سال ۱40۳ با 
حضور دکتــر »مســعود خواجه وند« 
مديرعامل شــرکت توزيع نیروی برق 
اســتان البرز در روســتای »دنبلید« 
شهرســتان طالقان با هــدف افزايش 
رضايت مشــترکین از طريق رفع ضعف 
ولتــاژ، تعديل بار شــبکه توزيع برق و 

کاهش خاموشی ها برگزار شد.
 دکتر خواجه وند در آئین معرفی این مانور که با حضور خانواده شــهید عیســی 
شجاعی و مقامات محلی برگزار شد، ضمن تأکید بر خواست شرکت توزیع نیروی 
برق اســتان البرز بر خدمت رسانی مناسب و شایسته به مردم شریف استان به ویژه 
روستاها و توسعه زیرساخت های برق روستایی، از برنامه ریزی مدون در خصوص 
اجرای این مانورها به صورت هفتگی در روســتاهای شهرســتان طالقان با عنوان 
»پنجشــنبه های خدمت رســانی« اشــاره کرد.»محمد پناهی« مدیــر توزیع برق 
شهرســتان طالقان هدف از این مانور را ارتقای سطح خدمات برق، نصب ترانس و  
رفع ضعف ولتاژ، بهبود روشنایی معابر و بهره مندی بیش از ۵۰۰ خانوار روستای 
دنبلیــد از ایــن خدمات اعلام کرد.این مانور با حضــور ۳۵ نفر نیروی عملیاتی و 
پشتیبانی و ۱۴ خودرو عملیاتی در قالب دیدار مردمی مدیران، نصب پست هوایی 
KVA ۱۶۰، احداث شبکه برق فشار متوسط و فشار ضعیف هوایی، سرویس شبکه 
و تجهیزات، جابه جایی شــبکه توزیع برق، احداث و اصلاح شبکه روشنایی معابر، 
شاخه زنی و رفع موانع شبکه و فرهنگ سازی مدیریت مصرف برق به اجرا درآمد.

 مديرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی البرز:

آغاز نام نویسی در جشنواره تعاونی های برتر در البرز
مدير توزيع برق شهرستان طالقان:

مانور »پنجشنبه های خدمت رسانی برق« در طالقان آغاز شد 

رئیس اداره محیط زيست نظرآباد:

حمل پسماندهای صنعتی و ویژه صنایع 
نظرآباد زیر ذربین

محمدمحمودی، رئیس اداره محیط زيست نظرآباد 
گفت: کارشناسان اين اداره بر حمل بیش از ۱00تن از 
پســماندهای ويژه نظرآباد در سال گذشته نظارت 

مستقیم داشتند. 
محمودی در ادامه افزود: با ملزم کردن تمام صاحبان 
صنایع به رعایت  قانون مدیریت پسماند و ساماندهی 
این امر در شهرســتان، در ســال گذشته با نظارت بر 
۲۲مورد درخواست حمل از سوی تولیدکنندگان که 
در ســامانه جامع محیط زییست نیز ثبت کرده بودند 
بالغ بر ۱۰۰تن پســماند ویژه وصنعتی از شهرستان 
خارج گردید وتوســط پیمانکاران پسماند به سایت 
پســماندها ی  صنعتی منتقل گردید که این خود نوید 
روزهای خوب زیســت محیطی در مدیریت پسماند 
وجلوگیــری از خطرات دفن پســماندهای خطرناک 
شهرســتان را می دهد.محمد محمــودی رئیس اداره 
حفاظــت محیط زیســت نظرآباد بیان داشــت نحوه 
مدیریت پسماند یکی از سیاست های اصلی اداره کل 
حفاظت محیط زیســت البرز اســت که در نظرآباد با 
نظارت محیط زیســت   وهمکاری  صاحبان صنایع به 

آن جامع عمل پوشانده شده است.



فرماندار ویژه کرج:

»علی شیرین زاد« از کرج به مجلس راه یافت
مرحله دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی 
همزمان با سراسر کشور در حوزه انتخابیه کرج، 

فردیس و اشتهارد برگزار شد.
فرمانــدار ویژه کرج گفــت: انتظار ما از 
نمایندگان مجلس این است که بروکراسی های 
اداری و قوانیــن مزاحم و دســت و پاگیر را 
حذف و شــرایط بهتری را برای دیپلماســی 

اقتصادی فراهم کنند.
»علی شیرین زاد« با کسب ۴۸ هزار و ۳۱۶ رأی به عنوان نماینده حوزه 
انتخابیه کرج، فردیس و اشتهارد وارد مجلس شد.در این مرحله علی شیرین 
زاد و مصطفی ســعیدی سیرایی با یکدیگر به رقابت پرداختند که در نهایت 

شیرین زاد با کسب ۴۸ هزار و ۳۱۶ رأی به مجلس راه یافت.

فرماندار فردیس؛

افزایش مشارکت انتخاباتی در فردیس
خداداد کاشــفی فرمانــدار فردیس اظهار 
داشت: با توجه به توزیع تعرفه های اخذ رای 
در شهرســتان فردیس، مشــارکت مردم در 
مرحلــه دوم انتخابــات شهرســتان فردیس 

افزایش داشته است.
وی با اشاره به آغاز فعالیت ستاد انتخابات 
شهرستان فردیس بلافاصله بعد از مشخص 
شــدن نتایج انتخابات در مرحله اول گفت: 

بلافاصله بعد از مشخص شدن نتایج انتخابات در مرحله اول و راهیابی 
دو نامــزد بــه مرحله دوم انتخابات، جلســات و برنامه ریزی ها برای 
برگزاری انتخابات در راســتای چهار محور مدنظر مقام معظم رهبری 

آغاز و انجام شد. 
خداداد کاشفی فرماندار شهرستان فردیس در خصوص تعداد شعب اخذ 
رای در این شهرســتان، گفت: در شهرستان فردیس ۱59 صندوق فعالیت 
اخــذ رای را بر عهده داشــت که از این تعــداد ۱55 صندوق به صورت 
صندوق ثابت بوده اســت.خداداد کاشفی در پایان ضمن تشکر از حضور 
و مشــارکت مردم در انتخابات گفت: امید اســت با مشخص شدن نتایج 
انتخابات، نمایندگان مجلس اســتان تکمیل و بتوانند برای شهرســتان و 

استان البرز اقدامات موثری را داشته باشند.
سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد چهارباغ:

حضور کاروان زیر سایه خورشید 
در شهرستان چهارباغ

اســتقبال از کاروان زیــر ســایه 
خورشید در مزار مطهر شهدای گمنام 
شهرستان چهارباغ با حضور عاشقان 
و ارادتمندان حضرت علی ابن موسی 

الرضا)ع( انجام شد.
 عباس میرزاوند سرپرســت اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و دبیر شورای 

فرهنگ عمومی شهرستان چهارباغ بیان داشت: استقبال از کاروان زیر سایه 
خورشــید در مزار مطهر شــهدای گمنام شهرســتان با حضور عاشقان و 
ارادتمندان حضرت علی ابن موسی الرضا )ع(، امام هشتم شیعیان انجام شد 
و در ادامه این کاروان معنوی در دفتر امام جمعه محترم، مزار شهید مدافع 
حرم اصغر الیاسی و نقاط مختلف شهرستان که از قبل پیش بینی گردیده بود 
حاضر شد.این حضور کاروان که به مناسبت ایام دهه کرامت تدارک دیده شده 
بود با استقبال حجت الاسلام  دربانی امام جمعه شهرستان چهارباغ و با حضور 

جعفری فرماندار چهارباغ، مسئولان و روسای ادارات شهرستان انجام گردید.

باهمکاری اداره ارشاد ساوجبلاغ:

مراسم رونمایی کتاب در هفته گرامی داشت معلم 
مراســم رونمایی از کتاب رویکرد ایران و 
امارات به سیاســت خارجی توسعه گرا، در 

ساوجبلاغ برگزار شد.
اداره کتابخانه های عمومی این شهرستان با 
همکاری اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی و 
بســیج هنرمنــدان برنامــه رونمایی کتاب 
رویکرد ایران و امارات به سیاســت خارجی 
توسعه گرا با حضور محمد علیخانی نویسنده 

کتاب،مســئولان شهرســتان و مهمانان را در کتابخانه الهادی ع شــهر 
هشــتگرد برگزار نمود.شایان ذکر اســت که در این نشست به مناسبت 
گرامی داشــت هفته معلم از معلمان کتاب یار که در فعالیت های فرهنگی 
و ترویج کتاب و کتابخوانی نقش به سزایی داشتند نیز  تقدیر به عمل آمد.

به مناسبت دهه کرامت اداره ارشاد نظرآباد:
نمایشگاه آثار هنری هنرجویان 
هنرستان شهید چمران برگزار شد

 نمایشگاهی از آثار هنری  طراحی، 
نقاشــی و غرفه فروش دستاوردهای 
هنــر اســلامی ایرانــی هنرجویان 
هنرستان شهید چمران به مناسبت دهه 
کرامــت و روز دختر در ســالن این 

هنرستان برگزار شد.
 به گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی،رئیس اداره فرهنگ و 
ارشــاد اســلامی در بازدید از این نمایشــگاه گفت: ذوق و استعدادهای هنری این 
نوجوانان درحوزه طراحی ودوخت، نقاشــی و... هر بیننده ای را به وجد می آورد.  
توزنده جانی گفت:نمایشگاه هنرجویان هنرستان از سویی انگیزه هنرجویان را 
در فعالیت های هنری تقویت می کند و از ســوی دیگر اســتعداد و توانمندی و 
آموخته های هنرجویان را نشــان می دهد که درطی ســه سال تحصیلی به چه 
توانمندی دســت یافته اند.سرپرســت اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نظرآباد در 
گفت وگو با دانش آموزان طراحی ودوخت ضمن تشکراز مربیان و هنرجویان جهت 
اجرای برنامه نمایش لباس شب و عروس سه پایه، از طراحی و دوخت لباس های ایرانی 
اسلامی و لباس های محلی تقدیر نمودند و با توجه به نیاز بانوان شهرستان به پوشاک 

اسلامی قول مساعد جهت پیگیری موضوعات مطرح شده دادند.

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
اســتان البرز گفت: حضور و مشارکت 
مردم در انتخابات به همگان نشــان 
می دهد دشــمنان و استکبار جهانی 
ســهمی در تصمیم گیری برای آینده 

کشور ندارند.
ســعید جابری انصاری بــار دیگر از 
اقشــار مردم و اصحاب فرهنگ و هنر و 
رسانه استان دعوت کرد تا در دور دوم 
انتخابات حضوری پر شور داشته باشند.
وی بیان کــرد: برای انتخابات مرحله 
دوم مجلس شورای اسلامی چون مرحله 
نخست، فرمایشات و منویات مقام معظم 
رهبــری )حفظه الله( به عنــوان ۴ رکن 
راهبردی و اساســی برای انتخابات نافذ 
است و رقابت، امنیت، شفافیت و سلامت 

در انتخابات در دستور کار است.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
اســتان البرز در خصــوص مرحله دوم 
انتخابات مجلس شورای اسلامی، ضمن 

یادآوری اهمیــت حضور حداکثری در 
دور دوم انتخابــات مجلــس شــورای 
اســلامی اظهار کرد: خداوند در قرآن 

کریم فرموده سرنوشــت هیچ قومی را 
تغییر نمی دهد مگر با اراده خود آنها که 
مصــداق عملی آن در نظــام جمهوری 

اسلامی برگزاری و شرکت در انتخابات 
اســت.وی افــزود: عقل و شــرع حکم 
می کند که شهروندان با حضور خود و با 
انتخاب فردی اصلــح مبتنی بر تحقیق، 
مجلس را آن طور که می پسندند شکل 
بدهند.جابری انصاری با اشاره به برنامه 
ریزی دشــمنان جمهوری اسلامی ایران 
برای ایجــاد تفرقه افزود: همان طور که 
امامیــن انقلاب وحدت و همدلی را رمز 
عبور از دشواری ها دانسته اند شرکت در 
انتخابات، اصلی تریــن نمود عینی این 
وحدت و همدلی اســت که خروجی آن 

ساختن آینده است.
وی متذکر شــد: حضور و مشارکت 
اقشــار مردم و اصحاب فرهنگ و هنر و 
رسانه، بار دیگر تکرار حماسه مشارکت 
در مرحله دوم این رویداد سیاسی خواهد 
بود تا به همگان نشــان دهند دشمنان و 
استکبار جهانی سهمی در تصمیم گیری 

برای آینده کشور ندارند.

امام جمعه چهارباغ با اشاره به ورود بیش از ۱۷۴ 
نماینده جدید در مجلس جدیــد، از نمایندگان 

خواست گفتمان ولایت را مطالعه کنند.
حجت الاســلام مهدی دربانی خطیب نماز جمعه 
شهرستان چهارباغ در خطبه های نماز جمعه این هفته 
در مصلی شــهر چهارباغ ضمن دعــوت همگان به 

رعایــت تقوا، گفت: تقوای الهی باعث اعتماد به خدا 
می شود، کسی که روز به روز به فرامین خدا بیشتر 
عمل می کند، اعتمادش به خدا بیشــتر می شود و با 
استواری قلب حرکت می کند.امام جمعه چهارباغ با 
اشــاره به روز ملی جمعیت، اظهار داشــت: دغدغه 
رهبــری، سیاســتمداران و علاقمندان به کشــور، 
جمعیت است، همانگونه که برنامه دشمن نیز جمعیت 
اســت و برنامه ریزی کرده تا جمعیت ما را کم کند، 
توجه داشته باشید ثمره خیزش جمعیتی دهه شصتی ها، 
جوانان و دانشــمندانی هستند که کشور را به اقتدار 
و رشد فن آوری و نظامی رسانده اند و پیرو آن باید 

از بحران کاهش جمعیت خارج شویم.
وی با اشــاره به برگزاری امن دوره دوم انتخابات 
مجلس شــورای اســلامی، افزود: باعث خوشحالی 
اســت که با مجلس انقلابی روبرو خواهیم بود، اما 
زشتی هایی نیز در این انتخابات رخ داد که باید درس 
بگیریــم من جمله، غلبه احساســات بــر عقلانیت، 
بداخلاقی هــای تبلیغاتــی، افشــاگری  های مبهم، 

تندروی، خشونت در کلام و ادعاهایی که ثابت نشد 
و زخم هایــی که با پایان انتخابــات، باقی ماند.امام 
جمعــه چهارباغ تاکید کــرد: از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی توقع داریم مسائل اصلی و فرعی را 
جدا کنند و مســائل مهمتر را در اولویت قرار دهند، 
از تبعیض و فساد اجتناب کنند، با دستگاهها و سایر 
قوا همکاری کنند، به ابعاد رسانه ای مصوبات توجه 
کنند، از دخالت در انتصابات پرهیز کنند که فرمایش 
صریح مقام معظم رهبری است، اهتمام جدی به کار 
کارشناسی در مورد لوایح و مصوبات داشته باشند، 
گفتمان ولایت را مطالعه کنند و به مسائل اقتصادی 
توجه ویژه نمایند.وی در پایان از همکاری مسئولان 
شهرســتان چهارباغ در برپایی میــز خدمت و رفع 
مشــکلات مردم در محل نماز جمعه این شهرستان 
تقدیر و تشــکر کرد و افزود: با همکاری مسئولان، 
برنامه های فرهنگی شهرســتان در حال رشد است و 
بــا عنایت ویژه نماینده مــردم چهارباغ در مجلس، 

امور اساسی و مهم نیز در حال پیگیری است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز:

دشمنان سهمی در تصمیم گیری برای آینده کشور ندارند

امام جمعه چهارباغ:

نمایندگان مجلس، گفتمان ولایت را مطالعه کنند
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امام جمعه کرج با بیان اینکه در زمینه شناخت ائمه 
در ابعاد معنوی و معرفتی باید تقویت شویم به فضائل 
زیارت حضرت موسی الرضا علیه السلام اشاره کرد و 
گفــت: هنگامی که در حریم رضوی قرار می گیریم با 
بشــارتی بزرگ روبرو می شویم و حریم امام رضا)ع( 

حریم استغفار است.
 نماینــده ولی فقیه در اســتان البرز گفت: رفع موانع 
فرزندآوری باید به صورت جدی دنبال شود در غیر این 
صورت خســارات وارده غیــر قابل جبران خواهد بود.به گزارش ایســنا، آیت الله 
سیدمحمد مهدی حســینی همدانی در خطبه های نماز جمعه ۲۸ اردیبهشت کرج با 
اشاره به ولادت امام رضا)ع(  گفت: وجود حرم مطهر امام هشتم در ایران رحمت و 
برکت اســت و باید از برکات آن حضرت بهره مند باشیم.خطیب جمعه کرج با بیان 

اینکه در زمینه شــناخت ائمه در ابعاد معنوی و معرفتی باید تقویت شویم به فضائل 
زیارت حضرت موســی الرضا علیه السلام اشاره کرد و گفت: هنگامی که در حریم 
رضوی قرار می گیریم با بشارتی بزرگ روبرو می شویم و حریم امام رضا)ع( حریم 
استغفار است.نماینده ولی فقیه در البرز افزود: رفع موانع فرزندآوری باید به صورت 
جدی دنبال شود در غیر این صورت خسارات وارده غیر جبران خواهد بود. توجه به 
فرهنگ غرب و اجرای سیاست های غربی ها و دور شدن از فرهنگ اسلامی صدمات 
زیادی را به جوانی جمعیت در کشور وارد کرده است و همه باید توجه داشته باشند 
جوانی جمعیت امنیت جامعه اســت.آیت الله حسینی همدانی در ادامه گفت: امامین 
انقلاب در هیچ مقطع و زمانی موافق کاهش جمعیت نبودند و موضوع جوانی جمعیت 
ابعاد مختلفی دارد و دشــمن پشت این قضیه قرار گرفته است. دشمنان باورها را در 

داخل تغییر دادند و اگر جبران نشود برخی اقوام ایرانی منقرض خواهند شد.

3 فرهنگوهنر

مدیرکل آموزش و پرورش البرز گفت: امســال 
حدود ۱۰۰ هــزار نفر جذب آمــوزش و پرورش 
می شــوند که سهم این استان حدود ۲ هزار و ۵۰۰ 

تا سه هزار نفر است.
علی حجرگشت در سخنرانی پیش از خطبه های نماز 
جمعه کرج ضمن تســلیت سالروز شهادت امام جعفر 
صادق )ع( و تبریک روز معلم گفت: البرز دارای بیش 
از 5۳۰ هــزار دانش آموز در تمــام مقاطع تحصیلی 
اســت که در حدود ۲ هزار و ۲۰۰ تا ۲ هزار و ۳۰۰ 
مدرســه دولتی و غیردولتی مشغول تحصیل هستند و 

بیش از 5۰ هزار معلم شاغل و بازنشسته داریم.
وی با اشاره به مشکلات موجود در سرانه فضاهای 
آموزشی، تربیتی، اردویی و ورزشی در استان البرز و 
ضمن ابــراز امیــدواری از اینکه بتوانیــم به همت 
دولتمــردان و خیران به رفع آنهــا بپردازیم، مطرح 

کرد: فضای فیزیکی و ساختمان یک طرف اما نیروی 
انسانی و معلمی که باید دانش آموزان را تربیت کند، 
نکته مهمتــری بوده و بهتریــن راه تأمین نیرو برای 

آموزش و پرورش، تربیت و جذب معلم است.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان البرز عنوان 
کرد: در یکی دو دهه اخیر وقفه ای در تربیت و جذب 
معلم ایجاد شــد که شــاید بســیاری از مســائل و 
مشکلاتی که امروز در حوزه های مختلف آموزشی، 
پرورشی و اجتماعی و... با آنها مواجه هستیم ناشی 
از این کم توجهی و خلأ ایجاد شــده است. بهترین و 
مبنایی ترین جا برای تربیت و تأمین معلم دانشــگاه 

تربیت معلم است.
حجرگشــت افزود: اما تا زمان رسیدن به وضعیت 
مطلوب شاید چاره ای جز جذب معلم از سایر مسیرها 
نباشــد. با توجه به اینکه شاید همه افراد تحصیل کرده 

و دارای مــدارک تحصیلی بالا شایســتگی معلمی را 
نداشته باشند، جذب و تربیت معلم شیوه خاص خود را 
دارد. در دوره جدید نگاه به جذب معلم حتی از طریق 
آزمــون اســتخدامی تغییر یافت و بــه دنبال نیروی 

کیفی تر هستیم.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

حدود ۳ هزار نفر جذب آموزش و پرورش البرز می شوند

فرمانده انتظامی البرز خبر داد؛
کلاهبرداری ۵۰ میلیاردی در سایت دیوار

 فرمانده انتظامی استان البرز گفت: 
فردی که از طریق سایت دیوار اقدام 
بــه 5۰ میلیارد ریال کلاهبرداری از 
تعــدادی از شــهروندان کرده بود با 
تــلاش کارآگاهان پلیســی آگاهی 

استان دستگیر شد.
 سردار حمید هداوند مطرح کرد: در پی ارجاع یک فقره پرونده 
کلاهبرداری با موضوع سرمایه گذاری از کلانتری ۱۳ باهنر به 
پایگاه یکم پلیس آگاهی اســتان البرز رسیدگی به موضوع در 
دســتورکار کارآگاهان قرار گرفت.در تحقیقات مشخص شد 
شاکی با مراجعه به سایت دیوار و آگهی با این عنوان که جذب 
سرمایه گذاری با پرداخت سود روزانه به ازای هر ۱۰۰ میلیون 
تومان مبلغ یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان پرداخت می شود، به 
دفتــر مدیر این آگهی مراجعــه و وی با چرب زبانی مبلغ ۸۰۰ 
میلیون تومان از شاکی دریافت می کند.فرمانده انتظامی استان 
البــرز عنوان کرد: شــاکی در مراجعه بعدی به این دفتر متوجه 
می شــود که دفتر به صورت روزانه اجاره داده شــده و چنین 
شــرکتی وجود ندارد که بلافاصله موضوع را با پلیس در میان 
می گذارد. پس از بررسی ها محل اختفای متهم در یکی از مناطق 

کرج شناسایی و وی در عملیاتی غافلگیرانه دستگیر شد.
رئیس پلیس آگاهی استان البرز:

دستگیری قاتل نوجوان ۱۶ ساله در البرز
رئیس پلیس آگاهی اســتان البرز 
گفت: شخصی که در حین ارتکاب 
ســرقت با ضربه چاقو اقدام به قتل 
یک نوجوان ۱۶ ســاله کرده بود، 
توســط پلیس آگاهی شهرســتان 

چهارباغ شناسایی و دستگیر شد.
به گزارش تسنیم از کرج، سرهنگ حکمت الله شجاعی با اعلام 
این خبر گفت: به دنبال وقوع یک فقره ســرقت به عنف توسط 
یکی از سارقان سابقه دار منطقه گلسار که منجر به مجروحیت 
مالباخته شــده بود، بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور 
کار پلیــس آگاهی قرار گرفت.وی با بیان اینکه فرد مصدوم به 
دلیل شدت جراحات وارده پس از انتقال به بیمارستان جان خود 
را از دست داد، افزود: در ادامه مأموران پلیس آگاهی شهرستان 
چهاربــاغ با به کارگیری اقدامات فنــی و اطلاعاتی موفق به 
دســتگیری اعضای باند ۳ نفره سارقان به عنف شده و سردسته 

باند به سرقت و ضرب و جرح  مقتول اعتراف می کند.
با مشارکت موسسه قرآنی مشکات:

آئین اختتامیه اولین دوره طرح قرآنی بینات 
برگزار شد

آئین اختتامیه دوره اول طرح قرآنی 
بینات با حضور حجت الاسلام مجتبی 
محمدی مدیرعامل موسســه قرآنی 
مشــکات،  مهندس رضــا البرز ی 
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی ره 
اســتان البرز و جمعی از مســئولان 
کشوری و استانی کمیته امداد روز پنجشنبه ۲۷ اردیبهشت در 

اردوگاه امام علی علیه السلام محمدشهر برگزار شد.
در این مراســم که با قرائت استاد مهدی عادلی و محمدمهدی 
دمیرچی برگزار شد از ۱۰۰ قرآن آموز موسسه مشکات با اهدای 
گواهی نامه پایان دوره، جایزه نقدی 5 میلیون ریالی و سفر مشهد 
مقدس تجلیل به عمل آمد. شایان ذکر است دوره اول طرح قرآنی 
بینات با مشارکت موسسه قرآنی مشکات و اداره کل کمیته امداد 
امام خمینی ره اســتان البرز در ســطح استان البرز برگزار شد و 

دومین دوره این طرح از اول تیرماه برگزار خواهد شد.
مدیر کل راهداری وحمل ونقل جاده ای:

دو پروژه راهداری با اعتباری بالغ بر 
۳۹میلیارد تومان آغاز شد

 مدیرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای استان البرز در حاشیه آغاز  
عملیــات اجرایــی دو پــروژه 
راهداری در اســتان البرز گفت از 
۱۴ نقطه حادثه خیز در محورهای 

مواصلاتی استان تاکنون ۶ نقطه ایمن سازی شده است.
علی زندی فر افزود: عملیات اجرایی دو پروژه راهداری  استان 
البرز با هدف افزایش ایمنی کاربران جاده ای در محور قدیم کرج 
-هشتگرد و ماهدشت -کیانمهر با حضور استاندار البرز  آغاز 
شد.این پروژه ها شامل  پروژه بهسازی و ایمن سازی  جاده قدیم 
کرج -هشــتگرد حدفاصل انتهای کمالشــهر تــا پلیس راه 
کمالشهربه طول ۴  کیلومتر به صورت رفت و برگشت  که شامل 
اجرای عملیات خاکبرداری- خاکریزی - زیرسازی و آسفالت 
به منظور تعریض محور قدیم کرج-هشــتگرد همچنین جمع 
آوری نیوجرسی های وسط و اجرای روفیوژ وسط محور  خواهد 
بود. برای اجرای این پروژه اعتباری بالغ بر ۲۸  میلیارد تومان 
پیش بینی شــده است.مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای  
البرزدر ادامه  با اشــاره بــه اینکه حذف دو نقطه حادثه خیز در 
محورماهدشت -کیانمهراز دیگر پروژه های در دست اجرای این 
اداره کل در ســال جاری است، تصریح کرد:  عملیات بهسازی 
ایمن ســازی و احداث واریانت محور کیانمهر-ماهدشت حد 
فاصل فرودگاه پیام تا شهرک پیام به طول ۲ کیلومتر به منظور 

حذف دو پیچ حادثه خیز از نوع واژگونی آغاز شد.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای البرز:

سومین جشنواره ملی مهارت برگزار می شود
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اســتان البرز گفت: ســومین 
جشــنواره ملی مهــارت به منظور معرفی و تجلیــل از فعالان، 

پیشکسوتان و خیرین مهارت آموزی برگزار می شود.
بهزاد غفاری مدیرکل با اعلام این خبر افزود: سومین جشنواره ملي 
مهارت به منظور ترویج و تقویت فرهنگ کار، تولید و شناســایی 
فعالان برتر حوزه مهارت آموزی، حمایت از سرمایه های انسانی در 
بنگاه های اقتصادی، توسعه و ترویج فرهنگ مهارت آموزی با بهره 
گیری از نظام آموزشی مهارتی کشور، آموزش نیروی متخصص، 
ماهر و کارآمد متناسب با بازار کار و ضرورت فرهنگ سازی برای 
مشارکت عمومی جامعه از سوی سازمان آموزش فنی و حرفه ای 
کشور در مردادماه سال جاری برگزار خواهد شد.سومین جشنواره 
ملی مهارت به تفکیک در چهار بخش: شناسایی و تجلیل از فعالان 
و پیشکســوتان مهــارت آمــوزی، شناســایی و تکریم خیرین 
مهارت آموزی، انتخاب و معرفی سفیران مهارت و انتخاب و معرفی 
بنگاههای اقتصادی سرآمد در حوزه مهارت آموزی برگزار می شود.

از میان خبرها

خبرها

امام جمعه کرج: 

دشمنان باورها را در داخل تغییر دادند 

 ســومین جلسه شــورای آرد و نان  
شهرستان به ریاست، مهندس جعفری 
اسکندرلو فرماندار شهرستان چهارباغ 
و با حضور معاون و مشــاور فرماندار، 
بخشــدار رامجین، نماینده بخشداری 
مرکــزی، کارشــناس مســئول امور 
ادارات  رئیس  فرمانــداری،  اقتصادی 
صمت، تعزیرات، رئیس و کارشــناس 
اداره جهــاد کشــاورزی، رئیس اتاق 
اصناف و فرمانده بسیج اصناف و معاون 
مدیــرکل اداره غله اســتان البرز با 

محوریت نظارت بر عملکرد نانوایی ها برگزار شد.
در ابتدای این جلسه کارشناس اداره جهاد کشاورزی ضمن بررسی اقدامات صورت 
گرفته در خصوص مصوبات جلســه قبل، به بیان گزارشــی کلی از عملکرد و افزایش 
ســهمیه آرد و تعداد نانوایی ها از سال ۱۴۰۱ پرداختند .در این جلسه مهندس جعفری 
اسکندرلو فرماندار شهرستان چهارباغ به نظارت دقیق بر عملکرد نانوایی ها و نیز رصد 
توزیع سهمیه آرد و فرهنگ سازی لازم تا نظارت مطلوب بر وضعیت فروش نان در 
شهرســتان اشــاره و تاکید نمود. بازرســین ادارات مربوطه همچون صمت، اصناف، 
تعزیرات حکومتی و... مکلف به پایش و نظارت مستمر بر عملکرد نانوایی ها می باشند.

همزمان با ۲۷ اردیبهشت ماه سالروز 
گرامیداشت روز روابط عمومی ها، مراسم 
تقدیر از فعالان حوزه روابط عمومی در 
ادارات شهرستان نظرآباد با حضور دکتر 
بغدادی فرماندار شهرســتان و معاون 

ایشان برگزار شد.
در این نشســت فرماندار نظرآباد ضمن 
گفت وگــو با جمعی از فعالان حوزه روابط 
عمومی، بــر اهمیت تولید محتوای اصولی 
تاکید نموده و گفت: نباید صرفاً تک بعدی 
بوده و فقط به تولید خبر و اطلاع رســانی 
بپردازید بلکه می بایست با تولید محتوای اصولی به عملکرد و خدمات اداره خود و در 
بعُد وســیع تر به دستاوردهای نظام مقدس جمهوری اسلامی اشاره نمایید.وی افزود: 
بی  شــک یکی از راه های توســعه روزافزون شهرستان نظرآباد از طریق معرفی آن با 
خبرها و اطلاع رسانی شما فعالان حوزه روابط عمومی است که می بایست به این مهم 
دقت نظر کافی داشته باشید.در پایان مهندس نوری معاون سیاسی-امنیتی و اجتماعی 
فرمانداری نظرآباد نیز جایگاه روابط عمومی ها را جایگاه مهمی در سطح نه تنها ملی 
بلکه جهانی عنوان داشته و خواستار هوشیاری هرچه بیشتر فعالان حوزه روابط عمومی 

و اطلاع رسانی دد مواجهه با هجمه های دشمن از طریق جنگ رسانه ای شد.

فرماندار چهارباغ:

سومین جلسه نظارت و پایش برعملکرد نانوایی ها
فرماندار نظرآباد:

تقدیر از زحمات یک ساله روابط عمومی در حوزه تولید محتوا 



رئیس کمیسیون سلامت شورای شهر کرج:

برخی از مناطق شهرداری کرج پیشتاز مقابله 
با ساخت و ساز غیرمجاز 

یــس کمیســیون ســامت،  رئ
محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اســامی شــهر کرج گفت: برخی از 
مناطق مخصوصا منطقه ۵ شهرداری 
تعامل خوبی با قوه قضائیه و دســتگاه 
قضایی در خصوص جلوگیری از روند 

افزایش ساخت و ساز غیر مجاز دارند که جای قدردانی دارد.
گزارش هماهنگی این منطقه با قوه قضایی و نیروی انتظامی در 
اجرای احکام اعاده و تخریب ســاخت و ساز غیر مجاز ستودنی 
اســت. این اقدامات باید از سوی ادارات کل حراست و بازرسی 
مرکز حمایت و از سوی شهردار محترم تشویق گردد.جواد چپردار 
در جلسه کمیسیون ســامت، محیط زیست و خدمات شهری 
ضمــن تقدیر از مدیر منطقه، معاونت خدمات شــهری مرکز و 
ادارات کل بازرســی و حراست در جلوگیری از ساخت و ساز 
غیرمجاز  اظهار کرد: شایسته است تا مدیران مناطق شهرداری 
که رویکرد پیشگیرانه و برابر ضوابط قانونی در تعامل با دستگاه 
قضایی و فراجا در ســاخت و ســاز دارند و از هرگونه اقدام غیر 
قانونی در این زمینه جلوگیری می کنند تشویق و قدردانی شوند.

رئیس شورای شهرنظرآباد:
تعریض و بهسازی بلوار خلیج فارس

 )جاده بادامک( 
تعریــض و بهســازی بلوار خلیج 
فارس)جــاده بادامک( بــا اجرای 
پروژه های مختلف عملیاتی گردید.

ناصــر اکبرزاده رئیس شــورای 
اسامی شــهر نظرآباد با اعام این 
خبر گفت: تعریض و بهسازی بلوار 
خلیج فارس در چندین مرحله با اجرای پروژه های مختلف از 
جملــه زیرســازی،  جدولگذاری، آســفالت، بلوار میانی و 
اصاح شــبکه روشــنایی در حال انجام می باشد. عاوه بر 
اقدامات مذکور بازگشایی زیرگذر لاین شرقی خط راه آهن 
با توجه به نشست های مختلف و تخصصی با مدیران محترم 
خطوط راه آهن کشــور و تهران و نیز مســئولان مربوطه  و 
همچنین پیش بینی منابع مالی از سوی شهرداری، در آینده ای 
نزدیک عملیاتی خواهد شد. اکبرزاده با اشاره به میزان هزینه 
پروژه تعریض بلوار خلیج فــارس گفت: اجرای پروژه های 
زیرســازی، جدول گذاری و رفریوژ میانی بلوار با اعتباری 
بالــغ بر چهل و پنج میلیارد ریال و تعویض پایه های چراغ با 
طرح جدید و با اســتفاده از سیســتم روشــنایی مدرن و کم 
مصرف با اعتبار بیست میلیارد ریال و همچنین آسفالت بلوار 
با اعتباری بــه مبلغ هفتادوپنج میلیــارد ریال در حال اجرا 
می باشد.رئیس شورای اسامی شهر نظرآباد اشاره داشت: با 
توجه به نیاز شــهر و همچنین وجود بار ترافیکی خودروهای 
ســنگین، مجموعه مدیریت شهری پیش بینی نموده که بلوار 
خلیج فارس منتهی شــود به پروژه کمربندی شرقی شهر که 

موجب کاهش بار ترافیکی داخل شهر خواهد شد.
همزمان با دهه کرامت و میلاد امام رضا )ع(؛ 

عطر کرامت رضوی در بیمارستان 
تامین اجتماعی هشتگرد

همزمان با دهه پر برکت کرامت 
و میاد خجسته حضرت فاطمه 
معصومــه )س( و میاد حضرت 
امام رضــا )ع( عطــر کرامت 
رضــوی در قراری عاشــقانه، 
مهمان دل های کارکنان ، بیماران 

و همران بیماران در بیمارستان تامین اجتماعی هشتگرد شد.
ظهر ۲۸ اردیبهشــت ماه خدام اســتان مقــدس رضوی در 
هفدهمین دوره برگزاری طرح ارزشمند و معنوی کاروان زیر 
سایه خورشید با شعار »با شما سربلندیم« ویژه گرامیداشت دهه 
مبارک کرامت که در سطح استان البرز با استقبال عموم مردم 
استان البرز روبروست، به بیمارستان تامین اجتماعی هشتگرد 
رسید.خدام کاروان زیر سایه خورشید با حضور در بخش های 
مختلف بیمارستان تامین اجتماعی هشتگرد و چرخاندان پرچم 
متبرک حرم رضوی در بین کارکنان، بیماران و همراهان ، عطر 

رضوی را در بین آنان گستراندند.
ارائه بسته های ترافیکی شرکت مخابرات

 ایران به مناسبت روز جهانی ارتباطات
شــرکت مخابرات ایران در نظر دارد به مناسبت روز جهانی 
ارتباطات، بسته های ترافیکی ۳۳، ۱۳۳، ۳۳۳ گیگابایتی ویژه این 
ایام را به تمامی مشتریان اینترنت پرسرعت ارائه کند.به گزارش  
روابــط عمومی مخابــرات منطقه البرز و به نقــل ازاداره کل 
ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران، این شرکت به 
عنوان بزرگترین و قدیمی ترین اپراتور ارتباطی کشور با اعام 
این خبر به تمام مشتریان اینترنت پر سرعت که شامل سرویس های 
ADSL، ســرینو )VDSL( و تانومــا )  FTTH( هســتند، 
بســته های ترافیکی  ۳۳ گیگابایتی بین الملــل ۱۵ روزه، ۱۳۳ 
گیگابایتی بین الملل ۳۰روزه و ۳۳۳ گیگابایتی بین الملل بدون 
محدودیت زمانی،  ویژه این ایام را اهدا می کند. بر این اســاس، 
مشــتریان می توانند به مناسبت روز جهانی ارتباطات و جامعه 
اطاعاتی در ۲۷ اردیبهشــت، با شعار»توانمندی های دیجیتال 

برای توسعه پایدار« از این امکان تشویقی استفاده کنند.

شهردار فردیس:

ضرورت ارتقای سطح دانش در روابط عمومی 
شهرداری فردیس

محمدرضا احمدی نژاد با حضور در اداره ارتباطات 
شــهرداری، ضمن تبریک روز ملــی ارتباطات و 
روابط عمومی، با اشاره به جایگاه ارزشمند روابط 
عمومی در ارگان ها، اظهار کرد: دنیای امروز دنیای 
ارتباطات است؛ این مهم کارکنان روابط عمومی ها 
را در راستای بهبود عملکرد ملزم می کند تا اطاعات 

خود را در این حوزه بروز رسانی کنند.
وی در ادامه با اشاره به اینکه روابط عمومی پیشانی مدیریت شهری در ارتباط 
با مردم است، عنوان کرد: معتقدم اگر نقش روابط عمومی را در ایجاد یا تقویت 
فرهنگ، معرفی ظرفیت های جامعه و حفظ تعلق خاطر شهروندان بدانیم می توانیم 
از هر نوع گسستگی و ناپیوستگی جلوگیری کنیم.شهردار فردیس با اشاره به 
اهمیت ارتباط و تعامل روابط عمومی با رسانه ها، تصریح کرد: رسانه ها با 
درمیان گذاشتن مطالبات شهروندان با روابط عمومی و پیگیری این مطالبه 
توسط روابط عمومی و تحقق آن یکی از رسالت های بزرگ مجموعه روابط 
عمومی است که خوشبختانه شاهد اتفاقات خوبی در این حوزه هستیم.وی با 
بیان اینکه تحقق برنامه های مدیران در گرو فراهم نمودن بســتر مشارکت و 
همکاری مردم است و توجه به نقش روابط عمومی ها می تواند نقش بسزایی 
در جلب مشارکت مردمی و پاسخگویی مناسب به دغدغه های شهروندان و 
نیز تقویت اعتماد، همدلی و همفکری بیشتر بین مدیران و مردم داشته باشد.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری فردیس:

ارائه خدمات ویژه در محلات هدف قرارگاه اجتماعی 
 معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
فردیس گفت: ارائه خدمات ویژه در محات هدف 
قرارگاه اجتماعی در دستور کار قرارگرفت.  اصغر 
نصیری در گفتگو با پایگاه خبری مدیریت شهری 
فردیس، با اشاره  به اینکه با هدف تسریع در انجام 
مطالبات شــهروندان و توانمندســازی محات 
مختلف، ۶ محلــه در فردیس مورد هدف قرارگاه 

اجتماعی شهرستان  قرار دارد؛ اظهار کرد: در این راستا و با هدف افزایش 
رضایتمنــدی شــهروندان و با همــکاری همکارانم در همــه واحدهای 
زیرمجموعه معاونت خدمات شــهری شــهرداری فردیس در دومحله  از 
محات مورد هدف قرارگاه اجتماعی  از جمله  شهرک سپاه و  فرگاز شامل 

شهرک سپید دشت و اسکویی خدمات ویژه ای ارائه شد.
وی بــا بیان اینکه اقدامــات مورد نیاز در مناطق فوق با مشــورت و 
راهنمایی مدیران قرارگاه اجتماعی محات هدف اولویت بندی شده است؛ 
افزود: در این محات تمامی امور حوزه خدمات شــهری به صورت ویژه 
ارائه شــده اســت. جمع آوری خــاک و نخاله، هــرس کاری درختان، 
رنگ آمیزی دیواره ها، کنترل جمعیت ســگ های باصاحب، شستشوی 

سطل های مکانیزه، تنظیف مضاعف معابر و غیره انجام شده است.
در دیدار با فرماندار ساوجبلاغ:

معارفه ۲ عضو جدید شورای اسلامی شهر هشتگرد 
رئیس واعضای شــورای اسامی شهر 
هشــتگرد به همــراه معــاون هماهنگی 
امورعمرانــی فرمانــداری با حضور در 
فرماندارشهرستان ســاوجباغ،پس از 
معارفه ۲ عضو جدید شورا، با دکترالبرزی 

دیدار و گفت وگو کردند. 
 فرماندارشهرستان ساوجباغ در این دیدار بر پیگیری مسائل و موضوعات 
شهری در حوزه های مختلف توسط اعضای شورا تأکید کرد و گفت: شوراها 
دارای اختیارات زیادی هســتند و عاوه بر نظارت به عملکرد شهرداری، 
بایستی مسائل و موضوعات مختلف شهر را نیز با جدیت و اهتمام ویژه ای 
پیگیری نمایند. وی افزود: دفتر شورا بعنوان اتاق فکر و محل برنامه ریزی 
برای مدیریت مطلوب شــهر است و می تواند کارهای مهمی را برای اجرا، 
تدوین و ارائه کند. دکتر البرزی همچنین از شــوراهای اسامی خواست تا 
نســبت به حوزه اجتماعی اهتمام ویژه ای داشــته و موضوع استقرار مرکز 

ماده۱۶ و خرید نردبان بلند مرتبه را در اولویت کاری خود قرار دهند.
مدیریت شهری هشتگرد:

تلاش هایی که رسانه ای نمی شود
مجموعه مدیریت شهری شامل رئیس و اعضای 
شورا، شهردار، معاونین، مسئولان واحدها و سایر 
پرســنل زحمتکــش، به عنوان متولیــان حفظ و 
نگهداری شهر وظایف سنگین و در برخی واحدها 

شبانه روزی بر عهده دارند.
در ایــن میــان زحمــات برخــی از واحد های 
شــهرداری که در حوزه نظارتی فعالیت می نمایند 

کمتر رسانه ای می شود و البته تاش ها همچنان ادامه دارد و مستمر است.
واحد رفع سد معابر شهرداری بعنوان زیرمجموعه معاونت خدمات شهری 
وظیفه ای سنگین بر عهده دارد و آزاد سازی پیاده رو ها، ساماندهی وانت 
بارهــا، جمع آوری تبلیغات غیر مجاز و هر موردی که در معابر شــهری 
بــدون هماهنگی مدیران بوقــوع می پیوندد مربوط به آنهاســت.بحث، 
درگیری و توهین به آنها همه روزه است و اگر نباشد حمایت های دستگاه 
محترم قضایی و نیروی انتظامی و مسئولان ارشد شهری، توان خدمت از 
آنها گرفته خواهد شــد.جمع آوری وســایل و ابزار آلات برقی )ســه 
دســتگاه موتور برق ســنگین( که موجب انسداد پیاده رو گردیده بود 

یکی از کوچکترین اقدامات آنها است.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: موضوع 
آبگرفتگی در بارندگی ها در شهر کرج نه تازگی دارد و 
نه اتفاقی غیر قابل پیش بینی و خلق الساعه ای است! 

مریم قهرمانی صارم در نطق پیش از دستور یکصدو 
شــصت و چهارمین جلسه رسمی شورای اسامی شهر 
کرج در خصوص بارندگی اخیر و آبگرفتگی در برخی 
تقاطعات و زیر گذرها که در فضای مجازی نیز منتشر 
شد اظهارداشت: اینکه با هر بارندگی برخی زیرگذرهای 
شهر کرج تبدیل به دریاچه و استخر میشود و تردد مردم 
دچــار اختال شــدید و موجب گرفتاری و آشــفتگی 

ترافیکی میشود به چه دلیل است؟! 
رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسامی شهر 
کرج  اذعان کرد: آیا شورای شهر در اختصاص بودجه جهت 
رفع این معضل اساسی کوتاهی کرده است! اینگونه نیست 

آقای شــهردار هر آنچه در بودجه ســالیانه، متمم، لوایح 
تخصصی در حوزه عمران شــهر، به شورا ارائه شده است 
مصوب و اباغ شده است، شاید نگاه غیر تخصصی، غیر 

مهندسی، غیرکارشناسی به حوزه هدایت آب های سطحی 
ناشی از بارندگی ها و عدم وجود برنامه باعث شده است تا 
این مشکل هر روز بیشتر نمایان شود. نائب رئیس شورای 
اســامی شهر کرج تصریح کرد: آقای شهردار با حفر چاه 
جذبی مشکل آب گرفتگی و سرازیر شدن روان آب ها در 
معابر منتهی به زیرگذرها به پایین ترین کد ارتفاعيِ یک 
معبر حل نمی شود.وی خاطرنشان کرد: آقای شهردار؛ دستور 
دهید گزارشــی از اقدامات سه سال گذشته حوزه معابر در 
خصوص هدایت آبهای سطحی به طور واقعی و قابل پیگیری 
و ناظر بر ردیف های بودجه تخصیص یافته و مشــخصا در 
اقدامــات صــورت گرفته که ظاهرا بی اثر بوده اســت و 
برنامه های پیش رو برای زیرگذر های دارای نقص در هدایت 

آب های سطحی را به شورای اسامی شهر ارائه دهید.

نائب رئیس شورای شهر کرج:

نگاه غیر تخصصی و عدم مدیریت صحیح برنامه در هدایت آب های سطحی 

شهردار کرج میزان جذب بودجه 
در حــوزه املاک و مســتغلات 
شهرداری این کلانشهر را در سال 

گذشته ۲۸۲ درصد عنوان کرد.
مهــرداد کیانی گفــت: اداره کل 
اماک و مستغات شهرداری کرج 
موفق شده اســت در سال گذشته با 
جــذب ۲۸۲ درصد بودجه مصوب، 
پیشرفت چشــمگیری در مقایسه با 

سال های گذشته داشته باشد.
کیانی، بودجه تملکی این اداره کل 
را در سال ۱۴۰۲ رقم ۲۰۰ میلیارد تومان عنوان کرد و افزود: این در حالی است 
که این اداره کل موفق شد در این سال نزدیک به ۶۰۰ میلیارد تومان جذب بودجه 

قطعی داشــته باشــد.به گفته شــهردار، تحقق این مهم به همت کارکنان اداره کل 
اماک و مستغات، معاونت مالی و اقتصادی و سایر حوزه های مربوطه بوده است.
جذب قطعی بودجه تملکات ستاد مرکز در سال ۱۴۰۱ حدود ۲۶۰ میلیارد تومان 
بوده که این رقم در سال گذشته به ۶۰۰ میلیارد تومان افزایش پیدا کرد. این رقم 
رشــد بیش از دو برابری نسبت به سال ۴۰۱ را نشان می دهد.به گفته این مسئول، 
بخش عمده بودجه های مذکور در تملکات مرتبط با آزادراه شــمالی، بلوار ارم، 
خیابان نهم شــاهین ویا، کنارگذر شرقی مهرشــهر، تپه اسام آباد و ادامه بلوار 

شهید شمس صرف شده است.
کیانی، بودجه سال جاری این مجموعه را نیز رقم ۲۰۸ میلیارد تومان ذکر کرد و 
ادامــه داد: با تاش و انگیزه ای که در این بخش وجود دارد امیدواریم جذب بودجه 
در ســال ۱۴۰۳ نیز با قوت و  قدرت بیشــتری پیگیری شــود تا با تملک مرتبط با 
پروژه های زیرساختی و مهم شهر به خدمت رسانی مطلوب به شهروندان و عمران 

و آبادانی شهر کمک کنیم.

از میان خبرها

شهردار شهرجدید مهستان ضمن 
تشکر از اصحاب رســانه با اشاره به 
بودجــه ۱۴۰۳ گفــت: شــهرداری 
مهســتان با بودجه ای بالغ بر ۳۲۸ 
میلیارد تومان که نزدیک به ۵۰ درصد 
آن در حوزه عمرانی  ازقبیل پارک ها 
و جاده ســلامتی هزینه خواهد شد، 
همچنیــن مهمترین آنهــا مجموعه 
ورزشی آبی با مبلغ ۳۷۰میلیارد ریال 
در بودجه پیش بینی شــد که بعد از 
مراحــل اداری واســناد مناقصــه 
درچندروز آینــده پیمانکار ذیصلاح 
انتخاب خواهد شد، لذا این مجموعه 
در ســطح اســتان مجموعه خاص و 
نادری اســت که به عنوان یک اتفاق 
خوب و یک برند شــهری مجموعه 

ورزشی آبی معرفی خواهد شد. 
مهندس علی گلرخی در خصوص 

افتتاح سالن ورزشــی جوان افزود: این 
سالن با مساحت ۱۵۰۰ متر مربع دارای 
یک ســالن توپی درطبقه اول و در طبقه 
دوم رزمی و بدنســازی می باشد که از 
ردیف بودجه ۱۴۰۲ به مبلغ ۱۷۰ میلیارد 
ریال تامین شده است و امروز با حمایت 
اعضای شورا افتتاح شد و دراختیار مردم 

شریف مهستان قرار گرفت.
در ادامه مهندس حامد بختیاری رئیس 
شورای شهر مهســتان باتاکید براینکه 
مدیریت شهری بعنوان تسهیل کننده امور 
بیــن ادارات مختلف عمل می کند اظهار 
داشــت: اتفاقات خوبی که در دوره ششم 
باتعامل بین شــهرداری و ســایرادارات 
وبخصوص شرکت عمران بعنوان بازوی 
عملیاتی افتــاده اســت.بختیاری ابراز 
امیدواری کــرد: با برقراری جلســات 

وهمکاری با شرکت عمران و هئیت مدیره 
به انتظاراتی که مردم در فازهای هدف از 
جمله فاز ۴ و۷ دارند، توجه بیشتری شود 
تا با این روند بتوانیم سطح رضایتمندی 
مردم را بالا ببریم.مهندس میاد ارمند پور 
رئیس کمیســیون معماری و شهرسازی 
شورای شهر مهستان بیان داشت: در برابر 
مسائل شهری دولت نیز باید نقش خود را 

در تامین زیرساختها در سطح شهر ایفا کند.
ارمندپور اضافه کرد: ما در شهر مهستان 
در حوزه آب وفاضاب مشــکل داریم، 
تصفیه خانه شــهر در واقع پاســخگوی 
جمعیت و میزان فاضاب شــهر نیست و 
باتوجــه بــه رونــد افزایــش جمعیت 
زیرســاخت ها نیــز باید براین اســاس 

مناسب سازی شود.

مدیریت شهری مهستان:

تلاش برای مناسب سازی زیرساخت ها توام باافزایش جمعیت

خبر
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صاحب امتیاز و مدیر مسئول و سردبیر:  
مهشید نصیری

 مدیر اجرایی: مریم هاشمی توانا
همکاران: مرجان نصیری، محمد نیک آئین، سحررضائی، مسعود مالکی

چاپخانه: کاروکارگر
آدرس: کرج، سه راه رجائی شهر، نبش خیابان ولیعصر، 

ساختمان سجاد
Email:nasiri_mahshid@yahoo.com

تلفکس: 32708423-34483524

روز چهارشنبه ۲۶ اردیبهشت ماه طی تماس 
تلفنی برنامه البرز من ســلام رادیــو البرز با 
مهندس گودرزی شــهردار گلسار، وی در این 
برنامه زنده رادیویی در خصوص اقدامات انجام 
گرفته ۱۵ ماهه در شــهر گلسار در زمان تصدی 

به عنوان شهردار پرداخت.
شهردار گلسار در ابتدا ضمن تبریک ایام دهه کرامت،  
اقدامــات انجام شــده در حوزه عمرانــی، خدماتی و 

شهرسازی در شهر گلسار را به شرح ذیل عنوان نمود.
۱( تکمیل و افتتاح پروژه بوستان جوانمرد در دهه مبارک فجر سال ۱۴۰۲

۲( روند تکمیل پروژه ساختمان اداری شهرداری گلسار پس از چندین سال وقفه 
با ۶۰درصد پیشرفت فیزیکی 

۳( احصاء نقاط توپوگرافی و بر کف شهر برای اولین بار 
۴( پیگیــری جهــت حضور نماینده اراضی موقوفه در روز دوشــنبه هر هفته در 

شهرداری جهت صدور سند مالکیت 
۵( اورهال شدن ماشین آلات شهرداری 

۶( لایروبی کانال های ضلع غربی شهر واقع در خیابان های شهید بهشتی و شهید چمران
۷( پیگیری جهت استقرار ایستگاه تاکسی جهت دست سی شهروندان به ایستگاه 

متروی شهید فخری زاده
۸( تکمیل و آماده سازی اولین فرهنگسرای شهر واقع در بوستان جوانمرد جهت افتتاح

سعود محمدی در حاشــیه هفتاد یکمین  م
اجلاس روسای شــوراهای اسلامی شهرهای 
مراکز استان های کشور با تاکید بر اینکه دولت 
و ســرمایه گذار به تنهایی نمی توانند در بحث 
جهش تولید اقداماتی موثر داشته باشند، گفت: 
شورا ها، مدیریت شــهری و سرمایه گذار ان در 
این راستا می توانند نقش آفرینی داشته باشند.
رئیس شــورای اسامی شــهر کرج با تاکید بر 
ضرورت تحقق شعار سال و نقش مدیریت شهری 
در این راستا افزود: می بایست بستر استفاده از پتانسیل مدیریت شهری برای جذب 
سرمایه گذار و تحقق شعار سال  استفاده شود که عرصه زمین و همکاری در نحوه 
صدور پروانه از جمله موارد همکاری است.رئیس شورای اسامی شهر کرج، عدم 
امکان صدور پروانه ساختمانی برای زمین های قولنامه ای، درآمد های پایدار را از 
جمله دغدغه های مشــترک شهرها بر شــمرد و افزود: زمانی که این مشکات به 
صورت مشــترک درخواست می شود، اثرگذاری بیشتری در مجلس و دولت دارد.
وی یکی از نیازهای شــهرها در حال حاضر را تمدید اعمال تبصره ۶ بودجه ســال 
گذشــته در خصوص ساختمان های دارای حکم تخریب و اعاده قبل از سال ۱۴۰۰ 
بر شــمرد و گفت: امیدواریم در جهت رفع مشکل شهروندان، این موضوع مجدداً 
اجرا شود تا برای مالکینی که به دلایل مختلف نتوانستند از مزایای مربوطه استفاده 

کنند، فرصت مجدد فراهم آید.

شهردار گلسار:

گفتگوی رادیویی مهندس گودرزی با برنامه البرز من سلام
رئیس شورای شهر کرج:

مدیریت شهری در جهش تولید نقش آفرین است

شهردار کرج:

رشد بیش از ۲ برابری جذب بودجه حوزه املاک و مستغلات 

عضو شورای اسلامی شــهر کرج گفت: متاســفانه در سنوات ماضی یک 
بخشــنامه کاملا غیر قانونی در شهرداری بابت کمیسیون ماد ه صد صادر شده 

که به زیان مردم است و باید هر چه سریعتر اصلاح شود.
عضو شورای اسامی شهر کرج بر رعایت مقررات ملی ساختمان و ضوابط و 
مقررات شهرســازی تاکید و اذعان کرد: سازمان نظام مهندسی وظیفه کنترل و  
نظارت  بر اجرای درســت و صحیح برابر آیین نامه ها و برابر مشــخصات فنی 
ســاختمان در همه ابعاد بخصوص استحکام بنا دارد ؛ پرونده ای به کمیسیون ماده 
صد ارجاع می شــود که برخاف مفاد پروانه صادره شــهرداری اجرا شده است 

وگرنه دلیلی برای ارسال پرونده به کمیسیون ماده صد وجود ندارد.
وی خطاب به شهردارخاطرنشــان کرد: چگونه است که سازمان نظام مهندسی 
بــرای اندازه مازاد بــر پروانه از مردم پول می گیرند حتی با ضریب یک و چهار 
اخذ می کنند ولی در گزارشــات به استحکام  بنا اشاره نمیکنند و سکوت اختیار 
می کنند و متاســفانه در ســنوات گذشته یک  بخشنامه کاما غیر قانونی توسط 
معاون وقت شهرســازی شــهرداری صادر شده که این سکوت را به منزله تایید 
بگیرید.رئیس شورای اسامی شهرستان کرج از شهردار خواست هر چه سریعتر 
جلوی بخشــنامه غیرقانونی را گرفته و یادآور شــد: مهندس ناظر پول دریافت 

میکنــد چرا حاضر نیســت 
مسئولیت را بر عهده بگیرد ؟ 
وزیــر محترم کشــور طی 
آخریــن بخشــنامه وزارت 
کشــور به صراحــت اعام 
کرده است تا مهندسان ناظر 

باید گزارشات استحکام  بنا را اعام کنند ؛ در این راستا چرا شهرداری از اختیار 
تبصره ۷ ماده ۱۰۰ استفاده نمی کند.

عضو شورای شهر کرج:

مهندسان ناظرموظفند در گزارش پرونده ماده صد به استحکام  بنا اشاره کنند

نهمین نمایشگاه گل و گیاه باتلاش شهرداری و شورای اسلامی شهر هشتگرد 
با حضور مســئولان شــهری ازجمله فرماندار و نماینده مجلس و فرمانده سپاه 
ســاوجبلاغ و شهردار و معاونین و اعضای شورای شهر هشتگرد وجمع کثیری از 

مردم واصحاب رسانه در بوستان پروین اعتصامی افتتاح شد.
مهندس پیام رئیســی شهردار هشتگرد بااشــاره به مساعدت و همکاری اعضای 
شــورای اسامی شهر هشتگرد و پشــتکار معاونت خدمات شهری و واحد سیما و 
منظر گفت: برای نهمین بار توانســتیم این نمایشــگاه را که شــامل گل و گیاهان 
ساختمانی، صنایع دستی و سوغات محلی می باشد در بوستان پروین اعتصامی واقع 

در بلوار کارگر افتتاح کنیم.

شهردار هشتگرد تصریح کرد: این پروژه با 
هدف تامین نیازهای شــهروندان هشتگرد در 
حوزه گل و گیاهان آپارتمانی،صنایع دستی و 
ســوغات، تامیــن فضــای مطلــوب برای 
شــهروندان اجرا شــد و با برنامه های متنوع 
فرهنگــی به کار خود ادامه می دهد.رئیســی 
خاطرنشــان کرد: شــهروندان می توانند  به 

مدت یک هفته از تاریخ شــنبه ۲۲ تا ۲۸ اردیبهشــت از ساعت ۱۰ صبح الی ۲۰ به 
بوستان پروین اعتصامی مراجعه کنند تا از خدمات این نمایشگاه بهره مند شوند.

شهردار هشتگرد:

افتتاح نهمین نمایشگاه گل و گیاه، صنایع دستی و سوغات محلی 


